
افتتاح نقش جهان تا 2 سال آینده 

خادم از عملکرد 8 ماهه اش دفاع کرد
گروه ورزش| روز گذش��ته امیررض��ا خادم، 
معاون وزی��ر ورزش به دلیل مس��ئولیتش برای 
سروسامان دادن به وضع استقلال و پرسپولیس 
در ماه های اخیر مورد انتقادات زیادی قرار گرفته، 
نشست خبری برگزار کرد تا از عملکرد 8 ماهه خود 
در وزارت ورزش دفاع کند و خبرهای جدیدی را 
به گوش مردم برس��اند. یکی از جدیدترین اخبار 
شروع دوباره پروژه ورزش��گاه نقش جهان است 
که طبق اعلام خادم دوباره استارت می خورد و تا 

2 سال آینده افتتاح خواهد شد. 
مع��اون وزی��ر ورزش در بخ��ش دیگ��ری از 
صحبت هایش س��مت خودش در این وزارتخانه 
یعنی معاونت پارلمانی را بدترین شغل دانست و 
در رابطه با سرخابی ها مواردی را بیان کرد: »برای 
اس��تقلال و پرس��پولیس 80 درصد اسپانسرها 
هزینه کردند و بقیه اش طلب هایی بود که تیم ها 
از جاهای دیگر داشتند. وزارت ورزش یک ریال به 
این دو تیم پول نداده است. ما با اسپانسر استقلال 
مشکلی نداریم حتی تشکر می کنیم که گفته تا 
یک ماه آینده به کل تعهدات خود عمل می کنند 
حتی زودتر از آن زمان مورد نظر مبلغ 20 میلیارد 

را در اختیار باشگاه قرار می دهد.«
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عمران زاده: حالم را که نمی پرسند هیچ، جواب 
تلفن��م را نمی دهند!/ آقایان! من برای اس��تقلال 

مصدوم شدم 
فک�ری: فنای��ی در برنام��ه ۹0 صحنه ه��ا را 

ماست مالی می کرد
فن گال: منچستریونایتد آخرین تیمی  است که 

مربیگری می کنم
رحیمی: رئیس جمهوری و مجلس پرسپولیس را 

یاری کنند/ روزهای خوبی در پیش داریم
دایی: رویانیان فراموشکار شده تقصیر من نیست/ 
آقای دادکان! اگر به فکر بیت المال هستید، مالیات 

برانکو را می دادید

حرف تو حرف

را  رایووایکان�و  اس�پانیایی  رس�انه های   
نزدیک تری�ن باش�گاه برای جذب مس�عود 

شجاعی، مهاجم تیم ملی ایران دانستند. 
  تیم ملی والیبال ب ایران در دومین مس��ابقه خود 
در رقابت های کاپ آس��یا از سد چین، مدافع عنوان 

قهرمانی گذشت. 
  رامین صفویه، در المپیک نوجوانان در جدال برای 
کسب مدال طلا نماینده قرقیزستان را شکست داد و 
اولین مدال طلای تاریخ جودوی ایران در المپیک را 

کسب کرد. 
  تیم فوتس��ال دبیری تبریز نماینده ایران در جام 
باشگاه های آسیا، دیروز در دیداری دوستانه موفق به 

شکست تیم کت تلکام تایلند شد. 
  بارسلونا در جام خوان گامپر به مصاف لئون رفت و 
با 6 گل پیروز شد. در این بازی لوئیس سوارز ستاره 
75 میلیون پوندی بارسا اولین بازی خود را با پیراهن 

آبی اناری انجام داد. 
  مجوز بازی عرفان نس��اج پور بازیک��ن دو ملیتی 
تیم ملی بسکتبال کشورمان در جام جهانی از سوی 

فدراسیون جهانی صادر شد. 
  پله، اسطوره فوتبال برزیل برای سومین بار 
ازدواج ک�رد ک�ه این بار همس�ر او یک ژاپنی 

آمریکایی تبار است. 
  مارک��وس روخو، مدافع آرژانتی��ن در جام جهانی 
برزیل با ق��راردادی ب��ه ارزش 20 میلی��ون یورو به 

منچستر یونایتد پیوست. 
  باش��گاه ثامن الحجج در پاس��خ به اتهامات وارده 
از س��وی فدراس��یون هندبال اعلام کرد 4 بازیکن 

تیم ملی جوانان صغرسنی داشته اند. 
س�وئ�دی  مه�اج�م  ایب�راهیمووی�چ،   
پاری س�ن ژرمن به دلی�ل مصدومیت 6 هفته 

خانه نشین شد. 

مداد زرد

حس�ین جمش�یدی| وقتی در س��ال های اخیر 
صحبت از موفقیت های والیبال می شود، شاید آنهایی 
که از س��ال ها قبل این رش��ته را دنبال می کردند دائما 
در صحبتهایشان رئیس سابق این فدراسیون را یکی از 
عوامل موفقیت عنوان می کنند، البته داورزنی نیز هیچ 
وقت یادش نرفته که فدراس��یونی را تحویل گرفت که 
پر از استعداد در بخش تیمهای پایه بود. همان مدیر به 
کشتی رفت و چون کسی کمکش نکرد خیلی زودتر از 
آنچه فکرش را می کرد کارش با این فدراسیون خاتمه 
یافت، اگرچه خودش معتقد اس��ت اگر زمان می دادند 
کش��تی را هم مثل والیب��ال می س��اخت. محمدرضا 
یزدانی خرم با تجربه ه��ای فراوانی ک��ه دارد این روزها 
به عنوان دبیر فدراسیون بین المللی زورخانه ای فعالیت 
می کند و از ارتباط خوبش با وزیر ورزش خبر می دهد. در 
ذیل گفت وگوی »شهروند« را با محمدرضا یزدانی خرم 

می خوانید:  
چه ش�د ک�ه پ�س از مدت�ی دوری از ورزش به 

فدراسیون بین المللی زورخانه ای رفتید؟
من هیچوقت از ورزش دور نیس��تم زیرا از زمانی که 
یادم می آی��د، زندگی ام درگی��ر ورزش بوده اس��ت. با 
مهرعلیزاده رابطه خوبی دارم و او به من پیشنهاد داد که 
در راهی که سال هاست آغاز کرده او را همراهی کنم. من 
هم سعی می کنم به عنوان دبیر این فدراسیون، ورزش 
زورخانه ای را که به عنوان یک ورزش ملی شناخته شده، 

به تمام جهانیان معرفی کنم.   
ای�ن روزها اکث�ر رش�ته های ورزش�ی درحال 
آماده سازی خود برای بازی های آسیایی هستند، 
نتایج ایران را در ای�ن بازی ها چطور پیش بینی 

می کنید؟
فدراس��یون هایی که قرار است اعزام شوند قطعا باید 
بودجه خوبی داشته باشند و تا الان به ۹0 درصد آمادگی 
برای حضور در این مسابقات رسیده باشند. در دوره قبلی 
سرمایه گذاری نسبتا خوبی شد و ما هم که در فدراسیون 
کشتی حضور داشتیم توانس��تیم 11 مدال آوریم که 

یک نتیجه تاریخی بود. یادم می آید که ش��بانه روز کار 
می کردی��م و در آخر نتیج��ه زحماتم��ان را دیدیم. به 
عقیده بنده کمیت��ه المپیک باید کنکوری س��خت را 
برای ش��رکت در این رقابت ها بگذارد که هر کس از آن 
عبور کرد، قطعا موفق ش��ود. در زمان  هاشمی طبا یادم 
می آید که تست های مخصوصی را گذاشته بودند که هر 
ورزشکاری موفق به قبولی در آن می شد، کاملا آماده به 

مسابقات می رفت.   
پس شما معتقدید فقط رشته های مدال آور باید 

به این رقابت ها اعزام شوند؟
اصلا پایه و اس��اس حض��ور در بازی های آس��یایی 
مدال آوری اس��ت و کس��ی برای کس��ب تجربه آن جا 
نمی رود. الان هم اگر رش��ته ای با رفاقت انتخاب شده 
باشد، نه تنها نتیجه نمی گیرد، بلکه به کل کاروان ایران 
ضربه می زند. کل بودجه باید صرف رشته هایی شود که 

قطعا مدال می آورند.   

ع�دم موفقی�ت کاروان ای�ران در تک�رار مقام 
چهارمی دوره قبلی را ناکامی می دانید؟

بار قبل فدراسیون ها بس��یار خوب کار کردند و البته 
بودجه بس��یار زیادی هم صرف این بازیها شد. نتیجه 
خوبی هم به دس��ت آمد اما مس��ئولان دولت و ورزش 
آمدند و گفتند هدفمان برای 2014 دومی اس��ت که 
همان زمان مشخص بود دست نیافتنی است اما چون 
می دانستند در  س��ال 2014 نیستند، این صحبت ها را 
مطرح کردند. آقایان با همین شعارها توقع مردم را هم 
بالا بردند. برای این دوره نیز بودجه کاهش یافته است، 
پس نمی توان گفت نرسیدن به مقام چهارمی ناکامی 
است. اگر بودجه را 2 برابر کرده بودیم، باید به دومی هم 
فکر می کردیم اما حالا که بودجه نصف شده، پس هشتم 

شدن هم ناکامی محسوب نمی شود.  
3،2 سالی اس�ت که والیبال با نتایجش مردم را 
شگفت زده کرده و برخی معقتدند شما هم نقش 

زیادی در این موفقیت ها دارید؟
من 17 س��ال در فدراس��یون والیبال بودم و آن زمان 
می گفتند ای��ران در ورزش های دس��ته جمعی موفق 
نیس��ت. همین مس��أله به ما برخورد و باعث ش��د تا از 
کش��ورهای پرقدرت دنیا در والیبال الگوبرداری کنیم. 
مثلا تیم های م��ا در هفته 3 روز تمری��ن می کردند اما 
روس ها در روز 3 بار به تمرین می پرداختند. در هرحال 
موفقیت والیبال یک کار دس��ته جمعی بود و داورزنی 
هم که مسئولیت فدراسیون را از من تحویل گرفت، از 
دوستان خودمان بود و راهی که در پیش گرفته بودیم، 

ادامه داد.   
س�هم خودتان را از موفقیت های فعلی والیبال 

چقدر می دانید؟
ما برنامه داش��تیم و نمودار برای آینده ترسیم کرده 
بودیم که به همین دلیل من می دانستم به زودی والیبال 
به س��کوهای جهانی می رس��د. نوجوانان ما در دوران 
من قهرمان جهان ش��دند و جوانان نیز به مقام سومی 
رس��یدند. همان بازیکنان هس��تند که این روزها برای 
کشورمان افتخارآفرینی می کنند. به هرحال ما نهال این 
موفقیت ها را ما کاشتیم و زحمت بسیاری هم داشت. 
الان هم به داورزنی می گویم که نگه داشتن قهرمانی از 
به دست آوردن آن بسیار سخت تر اس��ت و باید دوباره 

پروسه استعدادیابی آغاز شود.  
چرا در کشتی نتوانستید با وجود این همه تجربه 

در والیبال موفق باشید؟
در کش��تی هم علمی کار کردیم و دقیقا کارهایی را 
که در والیبال انجام داده بودیم، تکرار کردیم. نتیجه اش 
هم 3 مدال طلای کشتی فرنگی در المپیک بود. البته 
3 مدال کشتی آزاد هم می توانست طلایی باشد اما به 
دلیل تغییر کادر فنی این اتفاق رخ نداد. بعد از این که من 
رفتم، چون سیستم مدیریتی خادم با من تفاوت داشت، 
راه مرا ادامه نداد و الان هم بر سر اعزام 2 تیم به آسیایی و 
جهانی مشکل دارد. قطعا مسابقات جهانی مهم تر است و 

باید تیم اصلی به این رقابت ها برود.  

گروه ورزش| بع��د از صحبت هایی که عزیزالله 
محمدی، رئیس اتحادیه فوتب��ال در روزهای اخیر 
در رابط��ه با غیرقانون��ی بودن انتخابات  س��ال ۹0 
فدراسیون فوتبال که خودش نیز به عنوان کاندیدا 
در آن حضور داش��ت، برنامه نود دوشنبه ش��ب به 
بحث وبررسی دراین باره پرداخت. نصیرزاده به عنوان 
نماینده فدراس��یون و عظیم زاده به عنوان نماینده 
اتحادی��ه فوتب��ال در این برنامه حضور داش��تند و 
اظهارات خود را بیان کردند. به نظر می رسد عزیزالله 
محمدی پس از گذشت حدود 3 سال یادش افتاده 
که اساسنامه فدراس��یون در آن زمان دچار مشکل 
بوده و انتخابات نیز قانونی برگزار نش��ده اس��ت. او 

دراین باره می گوید: »ای��ن ایرادها برای وزیر ورزش 
ارسال شده و آنها کاملا در جریان بوده و می توانند 
ورود کنند. با ای��ن حال ما دنبال ابط��ال انتخابات 
نیستیم و فقط به یکسری سئوالات درباره تخلفاتی 
که صورت گرفته جواب دادیم. با این حال این دیگر 
به عهده مجمع است که نشستی دیگر برگزار کند 
و این مشکلات را حل کند. مشکلاتی که می تواند 
برای فدراسیون فوتبال بحران ساز بوده و آنها را وارد 

حاشیه کند.«
علی کفاش��یان، رئیس فدراسیون فوتبال که در 
حدود یک سال و نیم دیگر دوره 4 ساله اش به اتمام 
می رسد و با این حال این روزها صحبتهای زیادی در 
رابطه با برکناری اش شنیده می شود، کار برنامه نود را 
نبش قبر می داند زیرا 3 سال از این موضوع گذشته 
اس��ت. وی در واکنش به اظه��ارات عزیز محمدی 
و نماینده اش در برنامه نود می گوید: »اساس��نامه 

فدراسیون نیز به مانند فیفا و کنفدراسیون آسیا هر 
ساله باید تغییر کند که این تغییرات با نظر مجمع 
خواهد بود. دیگر بحثی در این خصوص وجود ندارد 
که بخواهیم برایش برنامه درس��ت کنی��م و تا این 
اندازه به آن بپردازیم. اصلا سرپرستی در فدراسیون 
فوتبال معنایی ندارد که بخواهد مطرح شود. طبق 
اساسنامه اگر هر بلایی س��ر من بیاید، نایب رئیس 
اول، سرپرس��ت همه کاره فدراسیون خواهد بود تا 
مجمع انتخاباتی فدراسیون برگزار شود. اساسنامه 
فدراس��یون برنامه ها و کارها را راهبری می کند لذا 
کسانی که در این خصوص صحبت می  کنند بهتر 

است یک بار به دقت اساسنامه را مطالعه کنند.«

»دایی« نشان داد همیشه »دایی« است

91 روز حبس برای دستیار مایلی کهن
گ�روه ورزش| ک��دورت قدیم��ی بی��ن دایی و 
مایلی کهن،  سال گذش��ته مانند دملی چرکین سر 
باز کرد؛ آن هم درست وقتی درگیری های لفظی در 
جریان بازی رفت فصل گذشته صبا و پرسپولیس به 
کنفرانس مطبوعاتی پس از پایان رقابت تسری پیدا 
کرد و با این جمله معروف فریاد شیران به اوج رسید: 
»دایی اگر برای همه دایی اس��ت، برای ما خاله هم 
نیست!« این اظهارنظر زشت، شکایت دایی را در پی 
داشت و حالا پس از بررسی به عمل آمده و برگزاری 
جلسات متعدد، طبق شواهد موجود، فریاد شیران و 
مایلی کهن مقصر بزرگ قلمداد و در نتیجه سرمربی 
و مربی آن زمان صبا )مایلی کهن و فریاد ش��یران( 
محکوم شدند. نادر فریادشیران به جرم بی حرمتی 
و نش��ر موضوعات غیرواقع علیه دای��ی به صد هزار 
تومان جریم��ه نق��دی و ۹1 روز حب��س تعزیری 
محکوم شد و مایلی کهن هم با وجود بی احترامی تنها 

صد هزارتومانی جریمه نقدی نصیب برد. 

حاشيه

گ�روه ورزش| ماج��رای تمدید ق��رارداد کارلوس 
ک��ی روش با تیم مل��ی ایران دیگ��ر یک اتفاق س��اده 
نیس��ت، هرچقدر کفاش��یان و مربی پرتغالی از ابتدا 
همه چیز را تمام شده می دانستند اما از زمان پایان 
رقابت های جام جهانی تا به امروز، همه چیز دس��ت 
به دست هم داده بود تا قرارداد تنظیم شده، به امضای 
طرفین نرسد اما به نظر می رسد بالاخره باید منتظر 

تحقق چنین مس��اله ای باش��یم. ش��اید 
این بار هم مثل تمام روزهایی که 

کفاشیان برای امضای قرارداد 
کی روش فردا و پس فردا و 
آخر هفت��ه و...  را تعیین 

ک��رد، فقط ی��ک وعده 
باش��د اما چیزی که 
امیدوارمان می کند 
مصاحب��ه جدی��د 
مربی پرتغالی است 
که همه چیز را حل 

شده دانسته است. 
 اختلاف

 بر سر چه بود؟ 
پ��س از جلس��ه ابتدای��ی ک��ه 
کی روش با عباس ترابیان به عنوان 

مس��ئول مذاکره ب��ا این مرب��ی برگزار 
کرد، خیلی ه��ا همه چیز را 
می دانستند.  تمام شده 
دوط��رف ب��ر س��ر 
بنده��ای  تم��ام 
قرارداد به توافق 
بودن��د  رس��یده 
اما ناگه��ان ترابیان که 
در گذش��ته نی��ز با ک��ی روش 
اختلاف��ات زی��ادی داش��ت، از 
سمت ش��فاهی اش عزل شد و 
این را کفاش��یان در مصاحبه ای 
اعلام کرد:  »هیچ فرد دیگری در 
مذاکرات طرفین نقش ندارد.« 
با وج��ود این گفت��ه رئیس، 
اظهارنظ��ر ک��ی روش مبنی 

بر این که فردی در قراردادش دس��ت برده است، باعث 
شد نگرانی های زیادی ایجاد شود. این که چه کسی در 
قرارداد ابتدایی تغییر ایجاد کرده و قراردادی دیگری را 
برای کی روش ارسال کرده چندان اهمیتی ندارد چون 
کفاشیان در صحبت با کی روش به او فهماند که از همه 
چیز بی اطلاع بوده ام��ا این که دعوا بر س��ر چه بود، در 
نوع خود جالب است. پیگیری ها نشان می دهد منظور 
کی روش از دست بردن در قرارداد بندی بود که براساس 
آن وی به جز رئیس فدراس��یون فوتبال می توانس��ت 
درخواست هایش را به سرپرست تیم ملی نیز ارایه کند. 
بندی که با توجه به حذف پست سرپرستی از تیم ملی 
بزرگس��الان از ق��رارداد جدید حذف ش��د تا کی روش 

سرانجام برای تمدید قرارداد با تیم ملی رضایت دهد. 
بلیتی که بالاخره اوکی شد

بر سر زمان حضور کی روش در ایران هرروز اطلاعات 
جدیدی داده می شد که با اوکی شدن بلیت این مربی، 

مش��خص ش��د دوطرف به توافق کامل رس��یده اند و 
کی روش ام��روز برای انجام مذاک��رات نهایی و امضای 
قرارداد به تهران برمی گردد. براساس اعلام کفاشیان، او 
با حضور در تهران روز پنجش��نبه به فدراسیون فوتبال 
می رود و جلسه آخر برای امضای قرارداد برگزار می شود. 
از طرفی رئیس فدراس��یون برای ش��رکت در اجلاس 
مدیران توسعه فوتبال آسیا به مالزی سفر کرده است و 
خیلی ها بر این باور بودند که شاید عدم حضور کفاشیان 
دوباره مشکلات جدیدی را ایجاد کند اما خود کفاشیان 
هم که این مسأله را به خوبی می دانست، امشب به تهران 

برمی گردد تا همه چیز حل شده به نظر برسد.  
خوشحالی کی روش

در میان تمام این حواش��ی، کارلوس ک��ی روش اما 
خوش��حال به نظر می رس��د. این را می توان به خوبی از 
لحن صحبت های��ش در آخرین مصاحب��ه اش قبل از 
ترک دوبی و س��فر به تهران متوجه شد:  »مدت ها بود 
که منتظر اوکی شدن بلیت برای بازگش��ت به ایران از 
سوی فدراسیون فوتبال بودم که آنها قول داده بودند پس 
از آماده ش��دن قرارداد نهایی این کار را انجام دهند و با 
اوکی شدن بلیت بازگشتم، به نظر می رسد دیگر مشکلی 
برای تمدید قرارداد با تیم ملی وجود نداش��ته باش��د«. 
بلافاصله پس از تمدید ق��رارداد، برنامه های��م را برای 

آماده سازی تیم ملی آغاز خواهم کرد.«

پولادی هم رفتنی شد

قطر یا اروپا در 2 روز آینده
گروه ورزش| ب��ا این که به گفته مس��ئولان 
باشگاه پرسپولیس مهرداد پولادی با این باشگاه 
قرارداد دارد و حتی در لیس��ت 18 نفره بزرگسال 
این تیم نامش رد ش��ده اس��ت ام��ا مدافع چپ 
ملی پوش سرخپوشان بدون توجه به این مسائل 
همچنان در راه بررسی پیشنهاداتش برای حضور 
در کش��ورهای خارجی است. ش��هداد ناظمی، 
مدیرنامه پولادی دراین باره می گوید: »سرنوشت 
مهرداد برای حضور در باشگاه های اروپایی تا 48 
ساعت دیگر روشن خواهد شد و به احتمال زیاد 

انتقال او عملی می شود.«
براساس شنیده ها و تأیید مدیرنامه پولادی او به 
جز شانس حضور در اروپا، احتمال حضور در لیگ 
قطر را هم دارد البته اگر مذاک��رات او با تیم های 
مورد نظرش در لیگ های اروپایی ثمربخش نباشد 
به لیگ قطر می رود و در کن��ار پژمان منتظری، 
اش��کان دژاگه، جلال حسینی و مجتبی جباری 

بازی خواهد کرد. 

 سیاست، میزبانی جام جهانی را 
از روسیه می گیرد؟

شبح »کریمه«
گاردی�ن| حضور 2 تی��م از ش��به جزیره کریمه 
در جام حذفی روس��یه، میزبان بع��دی جام جهانی 
را درگی��ر یک دع��وای حقوقی با یوف��ا و فیفا کرده 
است. پس از الحاق این شبه جزیره به روسیه در یک 
رفراندوم، تیم های کریمه از لی��گ اوکراین به لیگ 
روس��یه منتقل شدند اما آش��وب طلبی همیشگی 
هوداران ای��ن تیم ها، ناامنی ها در فوتبال روس��یه را 
افزایش داده و از طرفی ابهامات موجود درباره مجوز 
حضور تیم های منطقه کریمه در لیگ روسیه، فوتبال 
کشور سردسیر اروپا را در خطر از دست دادن میزبانی 
جام جهانی 2018 قرار داده است. قانون فیفا، حضور 
تیم های کریمه در روسیه را می پذیرد اما تنها به شرط 
توافق طرفین! یوفا اما سختگیری های بیشتری دارد 
و شاید دعوای حقوقی آن ها، فیفا را هم درگیر کند و 
در این صورت احتمال از دست رفتن فرصت میزبانی 
جام جهانی 2018 به دلیل عدم رعایت قوانین وجود 
دارد. ه��واداران 2 تیم کوچ کرده از لی��گ اوکراین، 
بلافاصله موضع گیری سیاسی خود را شروع کرده اند 
و از اوکراینی بودن خود گفته اند. شاید ورود سیاست 
به فوتبال، بر باد رفت��ن رویای میزبانی جام جهانی را 

برای روسیه در پی داشته باشد. 

اتفاق

ذره بين

كنار زمين

نبش قبر پس از گذشت 3 سال از انتخابات فدراسیون

کفاشیان: من هم برکنار شوم، نایب رئیس همه کاره است

دریچه

دیل�ی میل| چلس��ی 
درحال��ی بهتری��ن نتیجه 
بین همه مدعیان قهرمانی 
فصل جدید لیگ برتر را در 
خانه برنلی به دست آورد که 
آخرین بازی هفته اول فصل 
جدید لیگ برتر داس��تانی 

جالب تر از گل های دیگو کاستا، شورله و ایوانوویچ 
برای چلسی داش��ت. طبق گزارش و عکس های 
دیلی میل، نام 3 بازیکن ذخیره چلس��ی در این 
بازی به اشتباه ترین شکل ممکن در بورد ثبت شد 
و تعجب و خنده حضار را در پی داشت. املای نام 
چک، دروازه بان چلسی که در این بازی به دستور 
مورینیو ج��ای خود را به کورت��وای بلژیکی داده 
بود »چچ« نوشته ش��ده بود و حرف »اچ« در نام 
کوچک »جان اوبی میکل« لحاظ نش��ده بود. در 
این شرایط نباید منتظر نوشته شدن صحیح نام 
دشوار آزپلیکوئتا می شدیم! به هرحال دیلی میل 

در عکسی، اشتباهات را به 
رخ کشید اما موضوع اصلی 
برای پترچک نه این موضوع 
بلکه آینده کاری اش است. 
هرچند مورینیو ادعا کرده 
او توان بازگشت به ترکیب 
ثابت را دارد ام��ا دروازه بان 
اهل جمهوری چک به وضوح نگران دوران پایانی 
حرفه ای اش است. اخبار جدید حکایت از علاقه 
پاری س��ن ژرمن به جذب س��نگربان سابق رن 
و اس��پارتاپراگ دارد. مورینیو پس از پایان بازی 
منجر به برتری 3 بر ی��ک مقابل برنلی دراین باره 
حرف ه��ای جالب��ی زد: »م��ن مربی ی��ک تیم 
قدرتمند دارای پول فراوان هستم. وقتی این همه 
بازیکن خوب دارم، چرا 2 دروازه بان هم س��طح را 
کنارخودم نبینم؟ چلس��ی توان انج��ام کارهای 
بزرگ را دارد و فراموش نکنید مربی چنین تیمی 

بزرگی هستم.«

شروع خوب چلسی با جنجالی خنده دار

»چچ« و جان بدون »اچ«

ض
اعترا

گ�روه ورزش| مالک��وم 
گلی��زر، چندی قب��ل از دنیا 
رف��ت ام��ا می��راث به زع��م 
منچستریونایتدی ها شوم او 
همچنان مانند بختک سایه 
به س��ایه، پرافتخارترین تیم 
انگلیس را تعقی��ب می کند. 

اولین شکس��ت 42 سال اخیر منچس��تریونایتد در 
بازی خانگی هفته اول لیگ، نی��از تیم به بازیکنان 
بزرگ را علنی ک��رد و حالا گروه موس��وم به »آنتی 
گلیزر« تهدی��د کرده اگر تیم تا قب��ل از پایان فصل 
نقل و انتقالات تابس��تانی، مهره جدیدی به خدمت 
نگیرد، دور جدید اعتراض علیه خانواده مالک فقید 
باشگاه را ش��روع می کنند. ضد گلیزرها، چند  سال 
قبل در زمان حضور بکام در میلان اعلام موجودیت 
کردند و با شال گردن های طلایی و سبز به اعتراض 
علیه عملکرد گلیزر فقید و خان��واده اش پرداختند. 
موج اعتراضات در پس مس��ائلی مانند کناره گیری 

فرگوسن از قدرت با افتخارات 
فراوان و مصائب فصل پیش 
موی��س پنهان ش��د ام��ا به 
نظر می رس��د با عملی شدن 
تهدید هواداران این بار شدت 
اعتراضات بیشتر هم می شود 
چون نتایج هم به انداره کافی 
طرفداران را ناراحت کرده و آستانه تحمل آنهایی را 
که به بردن جام عادت کرده بودند کاهش داده است. 
گلیزرها از زمان ریاس��ت بر ثروتمند ترین باش��گاه 
جهان، تراز مالی منفی را برای پرافتخارترین باشگاه 
انگلیس رقم زده ان��د و نه تنه��ا از خریدهای عمدتا 
عاقلانه دوران سرآلکس فرگوسن خبری نبوده بلکه 
تیم مدام دغدغه خرید داشته است. امسال هم تنها 
لوک شاو و آندر هررا به جمع قرمزها اضافه شده اند و 
حتی اگر روخو، مطابق شایعات به اولدترافورد پیوسته 
باشد، باز هم نمی توان شیاطین سرخ را تیمی موفق 

در فصل نقل و انتقالات نامید. 

منچستریونایتد در آستانه انقلاب دوم 
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وقتی اعتراض استقلالی ها رد می شود

خلیلیان: شایستگی مان ثابت شد
گروه ورزش| پس از شکس��ت استقلال مقابل 
سپاهان در هفته سوم لیگ برتر آبی پوشان تهرانی 
اعتراضات گسترده ای را علیه فغانی، داور این دیدار به 
دلیل تصمیماتش علیه استقلال مطرح کردند. حتی 
بازیکنان آبی پوش پایتخت پی��روزی در این دیدار 
را حق خود می دانس��تند و این باشگاه نیز اعتراض 
رسمی اش را نسبت به قضاوت فغانی به فدراسیون 
تحویل داد اما در برنام��ه نود محمد فنایی به عنوان 
کارش��ناس داوری تصمیات فغانی در رابطه با اعلام 
پنالتی و سالم اعلام کردن گل دوم سپاهان را تأیید 

کرد تا شائبه ها در رابطه با قضاوت او از بین برود. 
مهرزاد خلیلیان، مدیرعامل سپاهان دراین باره به 
»شهروند« می گوید: »ما از ابتدا هم به این نکته واقف 
بودیم که هیچ اشتباهی در مورد اتفاقات داوری بازی 
تیممان برابر اس��تقلال رخ نداده و همان طور که در 
برنامه ۹0 مشخص شد که تیم سپاهان با شایستگی 
تمام در مصاف با حریف خود توانسته به برتری سه بر 

یک دست پیدا کند.«

آخرین دیدار از هفته چهارم لیگ برتر

صید دایی از بندر؟
گروه ورزش| آخرین دیدار از هفته چهارم رقابت 
های لیگ برتر فوتب��ال امروز با انج��ام دیدار ملوان 
و پرسپولیس در ورزشگاه تختی انزلی به پایان می 
رسد. ملوانی ها در دومین بازی خانگی خود، به فکر 
رسیدن به پیروزی هستند، تیمی که لیگ چهاردهم 
را با دو تس��اوی و یک شکس��ت آغاز کرده و فعلا در 
رده یازدهم قرار دارد. نتایج ضعیف در ش��روع فصل 
جاری، خیل��ی زود واکنش ه��واداران متعصب این 
تیم شمالی را به همراه داشته و با توجه به انتقادات 
و فضای حاکم بر فوتبال این شهر، ملوانی ها باید برابر 
پرسپولیس حداکثر امتیاز را بدست آوردند. شاگردان 
نصرت ایراندوس��ت در صورت تس��اوی یا شکست 
خانگی، باید منتظر واکنش های تندتر هواداران این 
تیم باشند.پرس��پولیس که به لطف کسب پیروزی 
برابر ذوب آهن و آش��تی بین اعضای هیات مدیره، 
روزهای آرامی را سپری می  کند، در صورت پیروزی 
در این بازی، با رس��یدن به جایگاه بهتر از هشتمی، 
هفته چهارم را به پایان برساند. هرچند از دست دادن 
امتیاز در این مسابقه حساس، آنها را دوباره به نیمه 
دوم جدول رهنمون می سازد. علی دایی که خاطره 
شیرین قهرمانی با پرسپولیس در جام حذفی آنهم 
در ش��هر انزلی را دارد، امیدوار است در آخرین بازی 
هفته چهارم هم 3 امتیاز ارزشمند بدست آورد تا از 

روزهای پرحاشیه ابتدای فصل فاصله بگیرد. 

رقابت

محمدرضا یزدانی خرم در گفت و گو با »شهروند«:  

دولت قبل با شعاردادن توقع مردم را  از  ورزش بالا برد
  می دانستم نهالی که در والیبال کاشتم، میوه می دهد           در کشتی هم علمی کار کردم اما خادم راه مرا ادامه نداد

آتش تمدید قرارداد سرمربی تیم ملی فروکش کرد

روزهای پرتغالی
   کی روش:  بلافاصله کارم را شروع می کنم


